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Sheets testoverleg week 31.pptx

Vooruithlik week 31.xlsx

IER

Welkom terug ©

Hopelijk heb je een fijne tijd gehad en komtje goed uitgerust terug (geheel niet nodig hoor, niet te doen meer...;-)

Bijgaand het weekoverzicht waar op de meeste punten de svz in staat. Bijgaand ook de sheets aan de minister van deze week

(afspraak is dat tijdens zijn vakantie we testen via wekelijkse sheets op maandag doen (lees vrijdag aanleveren), dan meldt hij zich

als hij vragen heeft (bij BWO voorbespreking zitten waar deze sheets op tafel liggen is wel handig, deze week moet [JEEEIgpok in

de call).

Dit weekend ben ik nog ff bezig met besluitvorming evenementen, maar daar stop ik zondagavond mee ©

Het is bij PDC in die zin rustig dat n ik weg zijn. Verder eigenlijk ook bijna heel het MT nog komende week afwezig,

EEEZFinds woensdag terug, is maandag terug.

Een paar ;-) dingen ter overdracht (svz op de punten die jij overdroeg stuur ik straks na)

Spoor 1:

e DVO’s zijn nog niet af. VolgensBEERwe hijna en hij gelooft cok dat het komende week af komt. Dat moet ook echt! Kan

voor enkelen er op hangen op ICTpunten. Dan de rest wel gewoon verder brengen is mijn opdracht aan[EXE ei REY ict

verzoek om vooruitlopend al 20% voorschot te regelen. Daar is FEZ en WJZ meer akkoord. Belangrijk voor GGDGHOR om

uit liquiditeitsproblemen te blijven

® Aanbesteding raamcontract KCC. Heb iom irf, fez en wjz steun uitgesproken voor start aanbesteding. Zit aantal

voorwaarden aan vast. Daarnaast moeten we intern en met GGD gaan praten over juridisch construct. Lastig verhaal. We

hebben geen wettelijke relatie met de koepel. Daarom zegt wjz dat alles wat we aan koepel aan opdrachten gegeven aan

besteed moet worden. Dat vinden wij een beetje kul. Want het zijn van een koepel voor 25 ggd is geen markt-ding. Punt.

Tegelijkertijd hebben we wel relatie met die ggd-en. Maar een landelijke opdracht bij 25 ggd-en neerleggen is gewoon een

nachtmerrie. Dus voorkeursoptie van WJZ (specifieke uitkering aan 25 ggd-en) is mi geen optie. Mogelijk wel een optie is

(idee van om contract te sluiten met 25 ggd-en en koepel, waarin wij opdracht bij de 25 neerleggen die het

direct zo doormandateren dat het bij de koepel komt en wij zo rechtstreeks met de koepel zaken kunnen doen. Maar zit nu

te denken dat dit ook ingewikkeld is en wij misschien dit wel gewoon in een opdracht kunnen stoppen? Lastig dus. Wellicht

kan iemand dit al rustig verkennend opstarten. Dan breng ik het wel verder als ik terug ben. Zie ook mail aan

hierop
eo BCO. Zie sheets en OMT vraag op bco maatregelen

eo XLloveland is getekend
e We moeten nadenken wat zelftesten in spoor 1 kan betekenen. Dit na zomeroffensief op luchthavens, waarna diverse GGD-

en (zeeland en Friesland (daar vroeg RIVM het ook)) vroegen om zelftesten te kunnen gebruiken om aan jongeren mee te

geven die van jongeren campings afkomen. Oi een goed idee inhoudelijk. Maar wellicht moet zelftest een wat vastere plek

krijgen in de mix voor GGD-en. [JEIEZcevraagd om hier over na te denken.

Spoor 2:

eo 3bcisrond, ik heb getekend voor prestatie, moet vrijdag op rekening SON staan

eo Verlengen naar september is rond

o Son kan zelf3 maanden door

o SON mag aanbieders verlengen in september

o XL loveland getekend

o Dit is door [JEEZrer mail bevestigd aan [XE
fo} BEDneert begroting SON ontvangen, kaj omzetten in addendum 4a komende week. Daarna

bevoorschotting in gang zetten
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Meerdaagse evenementen met camping verboden tot 1/9 (in OMT vraag 9/8 is hele pakket opgenomen incl meerdaags na

1/9)
o Hierdoor was maobiele capaciteit in augustus niet nodig. Aanbesteding teruggetrokken

o We willen nog wel mobiele capaciteit in september, mn tbv regionale /lokale pieken. Echter, wat iedereen vergeten

was, is dat ook mobiele unit vergunningen nodig heeft bij de gemeente. Als dat regulier traject is, duurt dat

minimaal 7 weken. Dan is en september voorbij en is alle flexibiliteit weg. Overleg met VNG ncdig om te bezien of

er standaard zaken zijn waaraan je moet voldoen, zodat je dat in aanbesteding kan opnemen en wellicht? zo

vergunningstraject versnellen? Als dat niets oplevert twijfel ik erg of mobiel liberhaupt nut heeft....

Profijtbeginsel. Voorwaarde van minfin voor verlengen september was spreken over toekomst en mn toekomst van gratis

testen. Wel/niet CTB volgt gewoon routekaart. Over profijtbeginsel zie andere mail. Als het goed is heeftBE3ean

IEET
ons) gevraagd om dit met jullie te doen, dit omdat discussie samenloopt met reizen. Van

irf mogen we dit in MR van de 20° brengen, maar dan loopt het qua timing niet gelijk met reizen. Anderzijds is de kans

groot dat reizen in september nog wordt verlengd en dan is dat issue weg. Naast profijtbeginsel belangrijk om naar afbouw

capaciteit te kijken. 225K/dag is na september beetje maf

5.1.2i Toelichting

Discussie aansprakelijkheid nog niet geheel afgerond EFS heeft beoogd lid gesproken. Dat leverde een

extra mail op met voor hen meer helderheid. Daarna wilde ander beoogd lid alles afspraken nog eens extra op papier en

ondertekend. Gezien dat wat er nu ook al rechtsgeldig is vinden wij dat niet nodig. Dat ook zo aan SON medegedeeld. FY
melde in mail aanIEE d-t er nu naar nieuw lid gezocht wordt...

Veel media over overcapaciteit SON en kosten

BE met teampje en BESbezig met verbeterplan. Afhankelijk van besluitvorming maandag moet dat maandag deels

al in brief (bij wel evenementen) anders in stuk (sheets) mee naar MCC- 13/8 en in brief 13/8. Naleving poort en

handhaving is echt issue, komt men niet verder mee. Escalatie volgende week naar EEE ligt voor de hand.

We verwachten rechtzaken van ID&T (nu twee keer uitgesteld, maar met wat waarschijnlijk besluit wordt maandag gaan ze

nu wel echt verder) en horeca.

OCW: -> zie sheets en mail

Dienst Testen

EEX vakantie, [EER] als nodig bereikbaar

Inkoop antigeen thv spoor 2a. Heb Son gevraagd nieuwe berekening te maken, uitgaande van alle sectoren open va

september, hoeveel capaciteit (lees: testen) heb je dan nodig tot 31-12*? Met dat getal kan DT kijken wat er aan inkoop

nodig is. Dit omdat er nu tot 4/10 voldoende in voorraad is, maar dat is obv 400.000 =i | SE Tja, das wat overdreven.

P-zaken

. BE: --t alweer bij ons weg, per 22/9. Wordt dan pa van EENWLS =
pt vacature open gaan zetten? En

checken wat er met onze andere vacatures is gebeurd (idee was dat enerieke vacatures zou openstellen, maar

niets meer van vernomen bedenk ik me nu)
* In jouw afwezigheid aangenomen: Had al wel wat vakantieplannen staan, maar is al vast paar dagen gestart.

Donderdag weer aanwezig. Ingezet op verbeteren CTB

eo Maandag start BRE |

Adem

Blijft precair. Goed om heel strak boven op te zitten, incl op stuurgroep sneltesten waar men niet altijd even handig

handelt

Informeel met BMX gesproken samen met[EECtwee vervolg gesprek mede op mijn verzoek maandag,

zoeken naar redelijke way out

Er ligt nu advies van LCT. Dat is aanleiding om OMT om advies te vragen. BER eft al met mijn ok aan RIVM allerlei data

en bestanden gezonden ter voorbereiding. OMT vraag moet nog geformuleerd, [EEE veet richting.

IGJ rapport is nog in de maak. Volgt egens begin augustus.

Met LCT advies, OMT advies, |GJ rapport moet conclusie worden getrokken door minister. Daarnaast dus zakelijke kant van

DT (en ons) met BMX.

Wellicht goed om hier nog even over te bellen.

Financieel

Cpt augustusbrief ligt bij minFin. Die zijn beetje geschrokken. En gaan terugduwen op kosten voor 2022. Dat is niet

verrassend, maar doel was juist om uit de gekkigheid van nu, dat we elke maand op tal van dossier stuk voor stuk geld
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moeten regelen weg te komen.BEY voert gesprekken. Bij ons waren 5.1.2e leading, maar nu beide op

vakantie. [EEE ook. Dus met zomer MT maar even bezien wie dit op MT niveau volgt (zeg ik ook tegenBED dezen...)
- Heb 1 van maandelijkse gesprek met IRF gehad. Prima gesprek. Vooral onze werkelijkheden geschetst. Bv: te snel en te

veel afschalen zorgt voor niet kunnen opschalen als het wel nodig is. Dat was en bleek niet handig en zal ook in herfst niet

heel handig zijn. Dat 2 weken op/afschaal mogelijkheid van SON eigenlijk best snel is, maar alsnog geld kost. Dat SON geld

kost, maar ook (vergelijk troubles bij reizen) kwaliteit levert. Datje nu met BCO zag dat defacto afschaling (vakanties

/ziektes) snel voor issues zorgden bij piek besmettingen. Etc. En ingebracht dat nu we alles netter moeten doen, we ook

steeds meer naar de voorkant komen met financiéle vraag en dan dus vaak financién nodig hebben voordat beleid gereed
is (omdat beleid een actueel epi-beeld volgt). EN dat we (lees irf) dan wel beetje begrip voor moeten hebben dat we op

een max inzetten omdat zaken gewoonweg gedekt moeten zijn. Uitputting is dan weer heel ander verhaal... nu ja, was

prima gesprek. Kan zijn dat jij in augustus 2° gesprek mag doen, maar je mag het ook verplaatsen tot ik weer terug ben...

Zo, die paar punten werden er iets meer, maar dan ben je iig grotendeels weer bij (grotendeels, want durf te wedden dat ik nog

een en ander vergeten ben)

Ministerie vanirs M... en Sport


